
Zápisnica zo stretnutia č. 12 

 

Dátum konania:  15.12.2016 

Čas konania:   11:00-14:00 

Miesto konania: FIIT 4.20 

Prítomní: Ing. Nadežda Andrejčíková, PhD. 

Bc. Jakub Hagara 

Bc. Adam Rafajdus 

Bc. Martina Redajová 

Bc. Jozef Sitarčík 

Bc. Martin Vaško 

Bc. Tomáš Repiský 

Zapisovateľ:   Bc. Jozef Sitarčík 

Priebeh stretnutia: 

Stretnutie začal vedúci tímu, ktorý zhodnotil ako sme si naplánovali 5.šprint a aké sme si 

zvolili user stories. Taktiež podrobne opísal, aký bude výsledok po 5.šprinte. Následne sme 

potom každý vrámci tímu opísali na akých úlohách aktuálne pracujeme. Taktiež sme 

spomenuli aké úlohy sme už vyriešili, a taktiež sme opísali stručne, že ako sme ich vyriešili.  

Cieľom tohto stretnutia bola aj spoločná práca tímu spolu s vedúcou projektu. Tento cieľ sme 

splnili v druhej časti stretnutia, keď sme každý z tímu pracovali na jednej úlohe, ktorou bolo 

odprezentovanie a opísanie návrhu rozhrania, či už pomocou papiera alebo cez nejaký mock-

up nástroj. Následne sme debatovali, aký návrh bol najlepší, a aké časti boli najlepšie, 

a z nich sme finalizovali výslednú podobu navrhovaného rozhrania. 

Celkom na záver sme si rozobrali do detailov ďaleké plány do nasledujúcich šprintov, či už, čo 

bude ich hlavnou náplňou a aký bude ich prínos pre zákazníka, ale taktiež aj sme debatovali, 

kedy začneme prvý šprint v novom roku, a či začneme šprint ešte pred reálnym začatím 

druhého semestra. Čo sa týka plánu na nasledujúce šprinty, spolu s vedúcou sme sa dohodli, 

že v nasledujúcom šprinte, implementujeme rozhranie navrhnuté v súčasnom šprinte. 

V šprinte po ňom, pridáme do rozhrania novú funkciou, ktorou bude editácia článkov 

a taktiež pridáme akési administrátorské rozhranie pre hlavného administrátora, ktorý by 



v ňom videl prácu svojich podriadených napr. pri editácii. V šprinte po ňom, by sme radi 

potom implementovali funkciu na generovanie marc záznamov.  

 

 


